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 Beschrijving stage(Wat, 

waar, wanneer, 

beleidsstage- of 

onderzoeksstage?)  

Ik heb stage gelopen bij de de Weekend Academie in Amsterdam. Hier heb ik van 

november tot februari 2011 gewerkt aan een kwalitatieve effectmeting van het 

initiatief van de Weekend Academie (ondersteuning van kinderen in Amsterdam 

die dit kunnen gebruiken op zowel sociaal persoonlijk vlak als op bijscholing). Dit 

heb ik gedaan aan de hand van interviews met leerlingen, coördinatoren en 

vestigingsleiders. 

 Waarom heb je voor deze 

stage gekozen en hoe ben 

je aan de stage 

gekomen?   

Ik heb in eerste instantie gekozen voor een stage omdat ik vind dat studenten op 

de universiteit er goed aan doen praktische ervaring te verwerven buiten de 

universiteit. Voor deze specifieke stage heb ik gekozen omdat ik het initiatief erg 

leuk vind en het een kleine organisatie is. Hierdoor had ik veel vrijheid om mijn 

onderzoek zelf op te zetten en uit te voeren. 

 Op welke manier heb je de 

geleerde sociologische 

kennis in de praktijk 

kunnen toepassen? 

Ondanks dat sociologie niet heel veel kwalitatieve onderzoeksmethoden aanleert, 

heb ik gemerkt dat het systematisch doorlopen van alle onderzoeksstappen mij 

erg geholpen heeft; plan van aanpak, planning, voorstel, methoden uitwerken en 

het daadwerkelijk uitvoeren van het onderzoek. 

 Zou je deze stage 

aanraden aan 

medestudenten? Waarom 

wel/niet?  

Ik zou een stage aan alle studenten aanraden. Dit omdat ervaring opdoen buiten 

de universiteit buitengewoon leerzaam is, je leert je staande te houden in een 

organisatie en op een professionele manier om te gaan met collegae. Daarnaast 

is het uiteraard ook goed voor je CV; het maakt je aantrekkelijker voor een 

toekomstige werkgever. 


